

**Referat af bestyrelsesmøde.  
Kongsvad Rideklub Thorsager  
Stationsvej 46a, 8410 Rønde**

**15 januar 2019 hos Jena**



**Godkendelse af referat fra 24. oktober 2018 og 27. november 2018.**

Godkendt med få rettelser.

**Orientering samt punkter fra daglig leder.**

Halmpiller: OBS på om halmpillerne bliver sat ovenpå der hvor boksene låses. Og obs på at de bliver fjernet fra staldgangen.

**Orientering fra formand.**

Ikke til stede.

**Orientering samt punkter fra ejere.**

Ikke rigtig noget denne gang.

**Orientering fra kasserer med redegørelse for bank og klubbens økonomi.**

Vi har 2.500 på kontoen. Vi skylder 22.000 kr. for dyrlæge og for flis og opretning af baner.

Vi har 17.500 kr. til gode. Vi får kontingent i februar måned. Vi har hønse for 60.000 liggende, som vi selvfølgelig har købt i god tid, så vi var sikre på at have nok.

**Staldvagter parter.**

Parterne har ikke været så gode til at få sig skrevet på i denne sæson. Birgitte tæller jævnligt hvem der mangler. Fra næste sæson vil de blive fordelt på opstaldermøder ligesom de normale staldvagter. Og hvis de ikke kan, så skal de selv finde en afløser.

Vi har to situationer, hvor en mor og datter begge har part. Vi er nødt til at udvide sæsonen lidt for dem, ellers skal de have 12 vagter på 26 uger – dvs. næsten hver anden weekend.

**Regler lofter og foderrum.**

Det er vigtigt at man ikke flytter rundt på ting hverken i foderrum eller på loftet. Hvis man oplever nogen, der leger eller opholder sig steder hvor man ikke skal være, så er det vigtigt at alle siger til.

## **Nytårsfest.**

Der er 45 tilmeldte børn – stor succes.

## **Indluk.**

Rækkefølgen er ikke ens i forhold til planen. Passion, Germany og Spotty bliver af nogen lukket ind som de sidste, selvom det fremgår af sedlen, at de skal før ind. Indlukkerplanen revideres og der sættes en ny op. Lotte skriver ud at den skal overholdes.

## **Nyt skilt ved indkørslen.**

Rammen på skiltet er i stykker, og gået midt over (den der samler røerne). Vi mangler også at få sat flagstangen op.

Morten og Erik fikser det.

## **Hoppefolden.**

Der er lidt problemer med at hente på hoppefolden. Vi sørger for at de ikke mangler halm og dermed bliver urolige, og så kan vi opfordre til at de prøver at bruge det andet led.

## **Generalforsamling.**

Generalforsamlingen er 24. februar 2019 kl. 13 i rytterstuen. Skal annonceres ved opslag, på facebook og på hjemmesiden senest 14 dage før. Det sørger Birgitte for.

Jena, Signe og Morten er på valg. Jena og Morten genopstiller. Signe spørges.

Karina er suppleant, men vil gerne stille op.

Evt. også en partforælder.

Inden generalforsamling skal vi have klarhed over stævneudvalget, så vi ikke pludselig står uden erfarne.

Cafeudvalget er meget sårbare, der skal vi have flere med.

## **Repræsentantskabsmøde.**

Vi skal have indsendt et punkt som modforslag til det forslag, der vil komme om at der skal være en underskrift af en berider/træner hvis man vil starte stævner, både D, C og opefter.

Birgitte prøver at tage det med på distriktsrådsmøde i distrikt 12.

## **Varmeskabe.**

Vi sætter et af dem op. Det andet bliver kasseret. Erik og Morten sørger for at få det installeret.

## **Nøgler.**

Vi mangler nøgler. Jena har gennemgået listen. Jena skriver ud til dem, der mangler at aflevere.

### **Hjemmeside.**

Vi skal have skrevet til Erik Nielsen, at daglig leder skal rettes.

### **Henvendelse fra forælder på torsdagshold vedr. struktur i undervisning.**

Vi går meget op i, at begynderholdene lærer at strigle og sadle op korrekt. Det er vigtigt, at de kan det 100% inden de skal videre på let øvet. Det er korrekt, at tiden i ridehallen er forskellig for begyndere og let øvet/øvet, men det er meningen at noget af undervisningen er på vaskepladsen.

Enighed om, at der ikke ændres i den måde, der kører på nu. Det er det tilbud, der er på Kongsvad.

Birgitte svarer på henvendelsen.

### **Eventuelt.**

*Næste møde: 19. februar 2019 kl. 19 hos Anette*